
Hodnocení naší školní kuchyně strávníky, září 2023 

 

Denně vaříme téměř tisíc obědů. Každý den se můžete vyjádřit. Za měsíc září přišlo 17 

hodnocení za které mnohokrát děkujeme. Přibližně třetinu poslali žáci, třetinu zaměstnanci 

a třetinu rodiče. Ke každé z hlavních otázek uvedeme odpovědi na několik vybraných 

hodnocení. 

Bohužel ihned na začátku školního roku se potýkáme s vysokou nemocností. Téměř 

neustále nám chybí 2-3 pracovníci v kuchyni. Byli jsme proto nuceni omezit vaření druhého 

jídla. To přináší negativní emoce zejména v den, kdy je jídlo, které strávníkovi nechutná a 

nemá možnost volby. 

 

Pochvaly: 11 

• Chtěla bych pochválit naprostou většinu jídel, které ve školní jídelně žákům připravujete! 

Moc se mi líbí pestrost a rozmanitost jídelníčku, oceňuji i možnost volby mezi dvěma 

jídly a v neposlední řadě laskavý přístup paní kuchařek a pánů kuchařů k dětem. 

Netuším, s jakými superschopnostmi připravujete jídlo pro takové množství strávníků a 

moc bych vám všem chtěla poděkovat! Je mi jasné, že každému něco nechutná a tím je 

vaše práce náročnější. Taky si myslím, že spousta rodičů využije této příležitosti k 

podnětům a návrhům, jak by dělali věci jinak. Snad bude i dost takových, kteří napíší jen 

aby vám poděkovali a ocenili tu náročnou práci, kterou každý den děláte. 

• Dnes dceři kuře moc chutnalo, dobře dochucené. A čerstvou zeleninu (mrkvový salát) 

oceňujeme! 

• Jelikož letos převažuje pozitivní hodnocení nad negativním, své komplexní poznámky za 

první polovinu měsíce září kopíruji do kolonky "chci pochválit jídlo" 

Mnohokrát děkujeme za slova chvály. Vždy se najdou důvody k pochvale a jsme velmi rádi, 
že jste je našli i vy.  
 

Negativa: 6 

• Veškeré omáčky s knedlíky, je to nevyvážena strava, nechutná, těžká na trávení. 

Knedlíky s omáčkami sice nejsou moderní a lehce stravitelná jídla, ale patří do naší České 

kuchyně a budeme je vařit.  



• Moje děti si opakovaně stěžují na přítomnost "žvýkavého masa" (šlachy, nevypečený 

tuk) v jídlech. Potom maso z talíře vůbec nejedí. Na základě vyzvednutých obědů v 

případě nemoci syna musím tuto zkušenost bohužel potvrdit. Vadí mi to i jako 

dospělému. Byla bych do budoucna ráda, kdyby se výběru masa, příp. jeho očištění 

věnovalo více pozornosti. Nebýt této skutečnosti, oběma dětem ve škole jídla zpravidla 

chutnají. 

Osobně jsem zažil několik „žvýkavých kousků“ jen několikrát za ty roky s naší kuchyní. 

Naposledy to bylo v guláši, kam se dává kližka, která je částečně prorostlá. A ta do guláše 

patří.  

Obecně platí, že zpracováváme maso vysoké kvality, která nemá „flaksy“ apod. Maso 

bývá velmi dobře tepelně upravené a měkké. Často děti maso ani neochutnají s tím, že to 

nejí. Už pominula doba, kdy se děti do jídla nutily. Drtivou většinu masa připravujeme 

v konvektomatech, které jsou velmi šetrná ke vstupním surovinám a maso je opravdu 

super! 

• Dnes mi nechutnalo vepřové maso dušené s hráškem , obecně mi nechutnají jídla s 

bramborami a omáčkou a s masem, kromě kuřecího, to mi chutná. Ostatní omáčky ve 

kterých je maso mi nechutnají. Bohužel pro tohoto strávníka platí, že omáčky s masem 

budeme vařit i nadále. Musí doufat, že se nám podaří opět vařit dvě jídla, aby si mohl 

vybrat. 

 

Náměty a vzkazy: 14 

• Více bezmasých jídel, víc salátů – Každý rok připravujeme nová jídla. Většinově práce 

salátů. Nová jídla jsou v jídelníčku označena hvězdičkou (a červeně). 

• Diety pro učitele. – Diety nepřipravujeme, ale vozíme z Jídelny Novolíšeňská. Ta na můj 

dotaz odpověděla, že jsou na hraně kapacity a zvládnou vařit diety pouze pro žáky. 

• Úsměvy při výdeji apod. – Snažíme se a děkujeme těm, kteří s úsměvem přicházejí za 

námi.  

• Málo místa pro žáky. – Míst je stále stejně. 

• Přimlouvala bych se k vyčlenění z jídelníčku jídel, která v tomto věku u dětí nemají 

velkou oblibu a která se tudíž musí poté vyhazovat - přijde mi to jako hrozné plýtvání 

vašim časem a energií. U nás je to jen jedno jídlo, a to játra, ale předpokládám, že pokud 



je to tak u nás, bude to platit i pro více dětí. Ale pokud se pletu a jsme výjimka, tuto 

připomínku prosím ignorujte. Ještě jednou moc děkujeme za všechny dobroty, které 

připravujete a všechnu tu práci, která za tím stojí! Děkujeme. Vnitřnosti vaříme opravdu 

jen zřídka a objeví se jen, když bude možnost si vybrat jídlo druhé. 

• Náměty na více ryb, naopak vůbec ryby, více těstovin apod. Sto lidí, sto chutí. Každému 

chutná něco jiného a všem se opravdu zavděčit nedá. Snažíme se vařit tak, aby se za 

přijatelnou cenu uvařilo dobré jídlo, které bude jíst většina. Navíc jsme školní kuchyně, 

takže opravdu dochutit všechna jídla tak, jak jsou dospělí zvyklí nemůžeme a méně 

solíme.  

Z mnohaletých zpětných vazeb i od strávníků, kteří se stravovali v jiných jídelnách, 

vychází naše kuchyně velmi dobře. A za to jsme velmi rádi. Stále se snažíme o zlepšení 

a děkujeme za podporu. 

 

Mgr. Roman Burda, ředitel školy 

 

 


